
 
 

Notulen MR van DNS 

Datum MR_06 3 juli 2024 

Aanwezig: Reinou Kieboom(vz/o), Enrico Meeuwsen(o), Annabel Huijsmans(lln), Emie Franken(lln), 
Astrid de Wild(secr/pers), Toon Joosten(pers), Marieke van den Hurk(SL), Maria Vromans(SL) 
Afwezig: Nina Osendarp(pers), Onno Nachtegaal(pers), 

 
Zonder SL: 

1. Vaststellen notulen: Actie door: 
Notulen MR05 goedgekeurd, op DNSwebsite plaatsen 
 

Astrid+ Laura 

2. Punten PMR-bijeenkomsten  
n.v.t.   

 
Met SL: 

3. Openstaande acties vorige vergadering  
Besproken zijn de onderstaande punten 

- 10. een aantal data van MR-vergaderingen zijn 
gewijzigd, zie punt 4 voor juiste data 

- 15. Openstaande zaken vanuit PMR zijn nog niet 
besproken -> begin volgend schooljaar 
 

 
 
                     
              Onno + Astrid + SL 

 
 
Ter instemming voltallige MR: 
 

4. Aanpassing data MR-vergaderingen 2024-2025 Actie door: 
MR stemt in met onderstaande 8 data, op website plaatsen 

- 01: di 27-8-24 
- 02: di 15-10-24 
- 03: di 26-11-24 
- 04: di 14-1-25 
- 05: di 11-3-25 (ipv di 25-3-25) 
- 06: di 27-5-25 
- 07: ma 23-6-25 (ipv di 17-6-25) 
- 08: do 3-7-25 alleen etentje (ipv di 1-7-25) 

 

Astrid + Laura 
 

5.  Wijziging lessentabel mavo 3  
MR heeft onderstaande opmerkingen gemaakt: 

- Extra lesuur in mavo4 is niet wenselijk, voor MR 
akkoord kan geven is totaal overzicht 
mavo3+mavo4 nodig -> SL koppelt dit terug naar 
desbetreffende collega’s 

MR stemt niet in met wijziging lessentabel voor alleen 
mavo3 

SL 
 
 
 
 
 
 
 



 
 

Notulen MR van DNS 

 
6. Formatieplan  
MR heeft onderstaande opmerkingen gemaakt: 

- Wat is de reden dat het aantal leerlingen in vwo4 
aanzienlijk minder is dan het aantal dat met vwo-
advies binnenkwam in leerjaar 1? 
Vraag1 MR: Kan er een analyse gedaan worden hoe 
dit verschil tot stand is gekomen? 
Vraag2 MR: Hoe is de begeleiding richting 
overgang/doubleren gegaan? 

- Kan er een oplossing gevonden worden om ervoor 
te zorgen dat 68 leerlingen in havo4 bij 
geschiedenis en aardrijkskunde niet in 2 groepen 
geplaatst worden. 34 leerlingen in een groep is 
zeker niet wenselijk. 

- Mavo4 34 leerlingen zijn 2 groepen -> SL zegt dat 
dit aantal is gewijzigd naar 23, wordt wellicht 1 
groep 

- Bij havo5 staan 3 groepen HUM en 1 groep SCI, 
moet totaal 4 zijn ipv 3 -> optelfout, Maria past dit 
aan 

- Bij bezetting mentoraat staat bij 3HV 0,3, dit is 
geen leerling-aantal -> Maria past dit aan 

- Wat is de reden van verschil bij bezetting 
mentoraat mavo3 83 lln per FTE en bij mavo4 71 lln 
per FTE, dit is niet in lijn met stapsgewijs 
’afbouwen’ van begeleiding-> SL : lln in examenklas 
heeft meer begeleiding nodig 

- Wat is de reden voor het verschil van 9,3FTE 
mentoraat en 10,8FTE -> SL : heeft te maken met 
verschil tussen schooljaar en kalenderjaar 

- SL geeft aan fout in document; uren voor brede 
brugklas verdwijnen vanaf 2025 

 
Voorstel: SL levert voor de volgende MR-vergadering (27-8-
24) nieuw bestand aan. SL gaat analyse doen op 
bovenstaande vragen (eerste gedachtestreepje) van de MR 
 
MR gaat niet akkoord met dit formatieplan. Komt in 
september terug als voorbereiding voor de 
meerjarenbegroting. 

SL 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
Ter advisering PMR: 
 

7. Werkwijze bevordering naar LB Actie door: 

MR heeft onderstaande opmerking gemaakt: SL 



 
 

Notulen MR van DNS 

- Toevoeging van ‘Dat laatste betekent concreet dat 
de medewerker moet aantonen een aantal 
kwalitatief goede producten te hebben geleverd 
voor de leerlijn V&O én inhoudelijk bij te dragen 
aan de vraag naar de kwaliteit in het leergebied.’ 
wordt als sterk ervaren. Goed om binnen het 
leergebied ook samen met de SL af te stemmen 
wat we hierin dan van elkaar verwachten, omdat 
hier eerder nog geen heldere eisen aan gesteld 
zijn. 

- Bovenstaande toevoeging ook graag bij punt 4 
toevoegen. 

Astrid stuurt document met opmerkingen naar Marieke die 
deze zal verwerken. 
 
8. Eindevaluatie TAO- aanbevelingen  
Dit punt wordt vanwege tijdgebrek doorgeschoven naar 
volgende vergadering (27-8-24) 
 

 

 
 

Ter informatie: 
 

9. Perioderapportage Actie door: 
Onderstaande is besproken: 

- Vraag MR: Is het nodig om loting te handhaven? 
-> aw SL : wellicht norm verhogen van 150 naar 
180. Besluit wordt genomen komend jaar. Is 
afhankelijk van mogelijkheden in rooster en 
gebouw. 
 

 
 

Marieke 
 

 

10. Definitieve ouderbijdrage (OMR)  
MR stemt in 

 
 
 

 
 
 

Afsluitend: 
 

11. Vragen en opmerkingen / Rondvraag Actie door: 
Onderstaande punten zijn besproken: 

- We nemen afscheid van Toon als PMR-lid, met 
dank voor zijn jarenlange inzet voor de MR. 

- We feliciteren Onno als vader 

 
 
 

 
 


